
 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 22.02.22 kl. 19.00 - 21.00 
 

Fremmødte: Bitten, Michael, Kristian, Mette, Sanne, Majbrit, Annika, Rene, Michael 

P., Morten. 

1. Siden sidst 

40 minutter 
Formål: Vidensdeling 

- Sidste nyt om corona, der ser ud til at have 

toppet. De ugentlige tests sættes i bero og aktiveres 

kun ved smittetilfælde i en klasse. Det bliver mere 

lempeligt og det er dejligt. Fra uge 9 rulles en del 

restriktioner tilbage. Faserne må igen være sammen, 

valgfag må praktiseres i fuld udstrækning igen. 

- Bygningsoptimering og inventar 

(Grønnegård (Se bilag), Møde 5, Gulve, Toiletter, 

Musiklokale, Hytter SFO, Pc’er, Skærme, Forgang 

kontor) 

Grønnegård: bliver optimeret med nye overflader og 

legeredskaber. Elevrådet er blevet spurgt og penge 

samlet ind fra sponsorløbetet, vil bl.a. blive brugt på 

disse forbedringer i Grønnegården. Projekter opstartes 

i april og forventes færdigt senest 1/6. 

Møde 5: Nyt mødelokale sættes i stand. 

Gulve: Vi har fået repareret gulve forskellige steder. 

Toiletter: Kommunen har været ude og kigge på vores 

toiletforhold. Vi kan ikke få penge til at optimere vores 

toiletforhold, men må klare det for egne midler. Vi 

sætter en proces i gang omkring forbedringer og tager 

eleverne med i processen. 

Gamle musiklokale: Er i gang med at blive istandsat 

Hytter ved SFO: Istandsættelse er sat i gang. 

PC’er: Der er bestilt 20 nye pc’er 

Forgang(kontor): Der er kommet nyt loft og ny kunst i 

gangen – Det fremstår rigtig flot. 



 

- Henvendelse til pensionisterne (Fotografierne), 

Der er lavet et samarbejde med pensionisterne om at 

lave en memorylane med de gamle skolebilleder. 

- Kvalitetsrapport – administrativt høringssvar, 

Vi har lavet et høringssvar, hvor vi tager tingene til 

efterretning. 

- Andet?, forslag til en affaldsordning, hvor alle elever 

i fællesskab hjælper hinanden med at holde skolens 

arealer rene. Bestyrelsen kom med gode inputs og 

Morten arbejder videre med idéen. 

2. Budget 2002 
15 minutter 

Formål: Vidensdeling og godkendelse 
 

Se bilag med forslag.  
Vi har søgt 300.000 kr. ekstra 

Budgettal gennemgået med forklaring og budgettet 
blev godkendt.  

LILLE PAUSE Kontoret sørger for kage 

3. Mobiler  

15 minutter 

  

Formål: Vidensdeling og blive klogere sammen 

Der er kommet nye mobilure frem. Et OBS punkt 

Ligeledes var mobiler et område ved UPV i 8.ab. 

Også et OBS punkt. Punktet blev udsat til næste 

møde. 

4. Næste skoleår 
15 minutter 

Formål: Vidensdeling og blive klogere sammen 

- Inklusionslærer, Vi ønsker at ansætte en 

inklusionslærer, som i samarbejde med 

personalet kan skabe rum for, at elever 

fremadrettet, i perioder, kan tages ud af den 

almindelige undervisning og præsenteres for 

særligt tilrettelagte forløb.  

- Mellemformer – præsenteres på mødet, 

gennemgået og præsenteret. 

5. Kommende SB valg 
20 minutter 

Opstart af planlægning. 

Se bilag. 

6. Punkter til næste 

møde 

Beredskabsplaner, Traditionsdage, Punkt 3 
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Mvh. 
Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

Underskrifter: 
 

 
 

Rene Toft Kristiansen: ____________________________________________ 
 

Mette Faudel Dall:________________________________________________ 
 

Ole Rasmussen: _________________________________________________ 
 

Bitten Petz: _____________________________________________________ 
 

Michael Jessen: __________________________________________________ 
 

Kristian Refsgaard: _______________________________________________ 
 

Sanne Æ. Lundgreen: _____________________________________________ 

 
Michael Petersen: ________________________________________________ 

 
Majbrit Osmundsen: ______________________________________________ 

 
Morten Hoff: ____________________________________________________ 

 
Annika Hinrup: __________________________________________________ 

 
Conni Jessen: ___________________________________________________ 

 
 

 


